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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

    
Výbor pro zdravotnictví  

ZÁPIS z 8. jednání 
Výboru pro zdravotnictví konaného dne 16. 6. 2021 v 15:00 hod. 

on-line, formou videokonference v prostředí Cisco Webex 
     

 
Přítomni: Ing. Miloš Růžička, Ing. Jana Komrsková, prof. Ing. Mgr. Martin Dlouhý, Dr., MSc., Stanislav Nekolný, 

MBA, MUDr. Marián Hošek, Mgr. Marcela Janečková, MUDr. Tomáš Kaštovský, Ing. Jakob Hurrle, Ing. 
Radek Lacko, Marta Schwarzová  

Omluveni: PharmDr. Petr Fifka, MDDr. Bára Malíková  
Nepřítomni:   
Hosté: radní Mgr. Milena Johnová, Mgr. Martin Ježek, ředitel ZDR MHMP, MUDr. Petr Kolouch, MBA, ředitel 

ZZS HMP    
Externí hosté: Petr Schreib, ČTK 
Jednání řídil: Ing. Miloš Růžička, předseda Výboru pro zdravotnictví ZHMP      
 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Zahájení 

2. Schválení programu a volba ověřovatele zápisu 

3. Schválení zápisu ze dne 19.05.2021 

4. Průběžná informace o činnosti  ZZS HMP v souvislosti s pandemií Covid-19 

5. R-40584 (Z-9481) k návrhu na schválení obsahu činnosti Metropolitního zdravotnického konsorcia 

6. R-40892 – Vyhodnocení lékařské pohotovostní služby zajišťované a financované hl. m. Prahou za rok 2020 

7. Zpráva krajského koordinátora očkování 

8. Souhrnná informace o tiscích předkládaných Radě a Zastupitelstvu HMP 

9. Různé 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Zahájení 

V 15:00 předseda výboru Ing. M. Růžička uvítal připojené členy výboru a prověřil funkčnost zvukového i obrazového 
spojení, zejména s ohledem na potřeby hlasování. Místopředsedkyně výboru J. Komrsková upozorňuje na 
nesrovnalost v různých verzích tisku o metropolitním zdravotnickém konsorciu – text usnesení v materiálu, který byl 
v pondělí schválen Radou HMP, se liší od textu usnesení, který v podkladech pro jednání dostali k dispozici členové 
výboru; v prvním případě je v materiálu formulace "bere na vědomí", ve druhém "souhlasí". M. Růžička odkazuje na 
to, že bod bude během jednání představen jeho předkladateli a samostatně projednán – v rámci projednání bude 
zodpovězena i otázka změny v usnesení. V 15:03 je pak zahájeno vlastní jednání výboru – M. Růžička konstatuje, že 
výbor byl řádně svolán, že podklady pro jednání byly členům s předstihem rozeslány a že výbor je vzhledem 
k aktuálnímu počtu 7 přihlášených členů usnášeníschopný. 
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2. Schválení programu a volba ověřovatele zápisu 

Předseda výboru na žádost radní M. Johnové a odboru zdravotnictví doplňuje původně navržený program ještě o 
bod nazvaný Zpráva krajského koordinátora očkování. Tento bod, avízovaný jako stručné sdělení koordinátora Mgr. 
M. Ježka, navrhuje zařadit za bod číslo 6, k němuž bude M. Ježek – v roli ředitele odboru – rovněž vystupovat. 
Takto doplněný návrh programu předkládá předseda výboru k odsouhlasení s tím, že jako ověřovatele zápisu 
navrhuje člena výboru M. Dlouhého – ten s návrhem souhlasí.  
V 15:05 je přistoupeno k hlasování o usnesení v tomto znění: 

Usnesení č. U-VZ-0040 

Výbor pro zdravotnictví 

I .   s c h v a l u j e  
navržený program jednání a ověřovatele, jímž je člen výboru Martin Dlouhý 

přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

3. Schválení zápisu ze dne 19.05.2021 

Zápis z předešlého jednání výboru obdrželi členové předem v podkladových materiálech. Proti tomuto dokumentu 
nemá nikdo z přihlášených členů výboru námitky ani připomínky, v 15:06 proto výbor hlasuje o následujícím 
usnesení: 

Usnesení č. U-VZ-0041 

Výbor pro zdravotnictví 

I .   s c h v a l u j e  
zápis ze 7. jednání výboru konaného dne 19.05.2021 

přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

4. Průběžná informace o činnosti  ZZS HMP v souvislosti s pandemií Covid-19 

Předseda M. Růžička vítá ředitele Zdravotnické záchranné služby HMP (ZZS HMP) MUDr. Petra Koloucha a děkuje mu 
za to, jak si ZZS HMP vedla v rok a půl trvajícím maratonu covidových událostí a jak dobře Prahu reprezentovala. 
Ředitele Koloucha vyzývá, aby členy výboru stručně seznámil s klíčovými událostmi uplynulých měsíců a případně 
také s očekávanými výzvami do budoucna.  
Ředitel Kolouch připomíná, že práce, kterou ZZS odvedla, by nebyla možná bez podpory hlavního města, takže 
poděkování je oboustranné.  
MUDr. Kolouch připravil souhrnnou prezentaci, kterou s přítomnými sdílí prostřednictvím obrazovky. Jejím základem 
je událostní statistika zachycující stav do konce měsíce května 2021. Ředitel zdůrazňuje, že za celou dobu pandemie 
ZZS HMP nečelí žádnému soudnímu sporu ani obvinění z pochybení v oblasti medicínské péče, a že pandemie 
nezhoršila akceschopnost ZZS v reakci na jiné akutní události například na infarkty či traumata. 
Z hlediska zátěže byl rok 2020 jakýmsi zahřívacím kolem, nejhorší situace byla v březnu 2021, kdy ZZS obsloužila 
3.500 covidových pacientů – všichni byli včas dopraveni do nemocnic, kde dostali péči na adekvátní odborné úrovni. 
Díky dostatku zdrojů byli všichni dotčení adekvátně chráněni před infekčními riziky, což platí jak pro pacienty, tak pro 
personál. 
Výrazná byla pomoc Armády ČR, vojáci pomáhali například zajišťovat převozy desinfikovaných sanitních vozů.  
Pandemie vyvolala potřebu určitých změn v metodické oblasti – ZZS byla dosud připravována na jiný typ 
hromadných událostí – takových, které většinou kulminovaly a odezněly v řádu hodin, covidová pandemie měla ale 
zásadně jiný charakter. ZZS také poskytovala nejen výjezdovou péči, ale v pozdějších měsících, kdy už o onemocnění 
covid byl k dispozici dostatek informací, rovnou i triage – díky tomu velká část pacientů mohla zůstat doma 
a předešlo se zahlcení nemocnic. 
V souvislosti s dodávkami ochranných prostředků zmínil dr. Kolouch problém místy sporné kvality těchto výrobků – 
ZZS se naučila posílat poptávané produkty do testovacích ústavů, aby bylo jisté, že pořízené ochranné pomůcky 
budou funkční. 
Kromě základního operačního střediska v ulici Korunní bylo zřízeno i středisko druhé, karanténní – aby se provoz 
linky 155 nezadrhl.  
ZZS pomáhala i v trasování, výborná byla podle MUDr. Koloucha spolupráce s pražskou hygienickou stanicí a její 
vedoucí MUDr. Jágrovou. 
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Byl zaveden monitorovací a koordinační systém, umožňující efektivní směrování pacientů;  tento systém se 
v pandemické době osvědčil a bude užitečné zachovat jej i do budoucna.  
Předseda výboru M. Růžička se ptá, zda je zmíněný systém stejný i v ostatních krajích. 
Ředitel Kolouch odpovídá, že ano: pilotní systém vznikl v Praze a ostatní kraje jej převzaly, protože má řadu výhod 
a je transparentní, symetrický a spravedlivý.  
MUDr. Kolouch dále prostřednictvím fotografií představil dálkovou přepravu vysoce infekčních nemocných 
prostřednictvím vozidla Fénix s kapacitou 10 ležících pacientů, i leteckou záchrannou službu. Velkokapacitní vozidlo 
uskutečnilo deset dálkových transportů, nejdelší z Náchoda do Kyjova. Žádný z pacientů během přepravy nezemřel. 
Výkon ZZS v době pandemie byl ekonomicky velmi nákladný, došlo k výraznému meziročnímu navýšení nákladů – 
jejich přehled bude součástí připravovaného finančního vypořádání. 
Za zmínku podle ředitele Koloucha stojí ještě provoz odběrových vozů – v čase největší potřeby v Praze současně 
fungovaly 4 takové vozy, pro jejich koordinaci byl zřízen paralelní dispečink. Aktuálně je v provozu jeden odběrový 
vůz, vyjíždějící třikrát v týdnu, v budoucnu bude možné přistoupit k další redukci na jeden den provozu týdně. 
Závěrem prezentace dr. Kolouch znovu děkuje hlavnímu městu za veškerou podporu, jíž se ZZS – a to nejen během 
pandemie – dostalo a dostává. 
Předseda výboru v 15:35 otevírá rozpravu, do ní se zapojuje MUDr. Hošek, který konstatuje, že pandemie byla ze 
strany ZZS příkladně zvládnuta. 
V 15:36 dává předseda výboru M. Růžička hlasovat o usnesení: 

Usnesení č. U-VZ-0042 

Výbor pro zdravotnictví 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  
Informaci ředitele ZZS HMP o činnosti této organizace v souvislosti s pandemií Covid-19 

přijato, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

5. R-40584 (Z-9481) k návrhu na schválení obsahu činnosti Metropolitního zdravotnického konsorcia 

Předseda výboru M. Růžička žádá o představení předloženého materiálu radní Mgr. M. Johnovou a o případné 
doplnění ředitele odboru zdravotnictví Mgr. M. Ježka – s tím, že by rád, aby se vyjasnil i rozpor v textu usnesení, na 
nějž před začátkem jednání upozornila M. Komrsková. 
Radní M. Johnová konstatuje, že předložení tisku je reakcí na úkol, který byl jí osobně a odboru zdravotnictví uložen 
v souvislosti se vznikem Metropolitního zdravotnického servisu (MZS), příspěvkové organizace, která vznikla na 
půdorysu jiné, nevyužité příspěvkové organizace Metropolitní nemocnice Na Františku.  
Zmíněný úkol spočíval v doporučení předložit Radě a Zastupitelstvu HMP ke schválení smlouvu členů konsorcia 
a popis činnosti konsorcia. 
Radní uvádí, že na přípravě spolupracovala zejména s odborem zdravotnictví, který zadal zpracování návrhu 
konsorciální smlouvy a připravil návrh činností konsorcia, a také s předsedou výboru pro zdravotnictví M. Růžičkou, 
který se podílel zejména na formulaci usnesení.  
Předkladatelé se nakonec se rozhodli, že v rozporu s doporučením nebudou smlouvu předkládat ke schválení, aby 
tím nekomplikovali situaci MZS, který by pak veškeré případné budoucí změny musel vždy nechat schvalovat na 
úrovni zastupitelstva; usnesení, které znění smlouvy pouze vezme na vědomí, tak MZS rozváže ruce. 
Ve spolupráci s odborem legislativy proto vyčlenili a zformulovali přehled činností konsorcia, tak, aby mohl být 
schválen samostatně. 
Požadavkem radní Johnové je, aby podmínkou fungování konsorcia byla jeho ekonomická výhodnost – chce, aby do 
spuštění konsorcia, jež je předpokládáno od 1.1.2022, byl prodiskutován ekonomický model; tento úkol byl schválen 
Radou. 
Ředitel odboru zdravotnictví M. Ježek doplňuje, že projekt je stále živým procesem, práce na přípravě konsorcia 
vázly kvůli epidemii – a ačkoli po věcné stránce je podle něj celá záležitost jasná, technicky je ji třeba dořešit. 
Předkládaná konsorciální smlouva je tmelicím prvkem, k realizaci centrálních nákupů budou uzavírány samostatné 
smlouvy. Základem je podle M. Ježka dobrovolnost, nikdo z členů se nemusí povinně zapojovat do ničeho. 
Podle předpokladu by mělo konsorcium nejdříve sdružit příspěvkové organizace hl. města v oblasti zdravotnictví a 
pak zapojit i pražská sociální zařízení, která také poskytují značný díl zdravotních služeb. Do role vedoucího člena je 
navrhován MZS. I kdyby MZS nebyl v této úloze odsouhlasen, vztahy mezi MZS a ostatními příspěvkovými 
organizacemi podle ředitele Ježka už nyní neformálně fungují a model spolupráce si zúčastnění údajně ozkoušeli 
během pandemie. 
Předseda M. Růžička dodává, že podkladové materiály jsou pohromadě a je zřejmé, jak co vznikalo – teď je podle něj 
třeba doladit detaily, aby organizace o členství v konsorciu stály. Příprava konsorcia probíhá na základě mandátu, 
který předkladatelé chtějí dále posílit a prodloužit na nadcházejícím jednání zastupitelstva. Předložením tisku je 
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splněn původně uložený úkol – výbor by nyní podle M. Růžičky měl doporučit usnesení, které potvrdí nastoupený 
směr. 
Rozprava k tomuto bodu je otevřena v 15:47, člen výboru M. Dlouhý konstatuje, že podle informací, které se k němu 
dostaly, nepanuje mezi řediteli organizací, jichž se členství v konsorciu týká, velké nadšení. Výhrady údajně měl 
i ředitel ZZS MUDr. Kolouch – M. Dlouhý neví, zda tyto výhrady existují i v písemné podobě. 
Ačkoli je ředitel ZZS Kolouch k jednání výboru stále připojen, na podnět ke zmíněným výhradám odpovídá ředitel 
odboru M. Ježek: podle něj jde o záležitost multispektrální; pokud jde o centrální zakázky, je situace je různá. Malé 
organizace podle něj mohou dosáhnout výhodnějších cen, jichž by na něž by jinak nedosáhly, ale třeba u ZZS je 
situace jiná. M. Ježek zmiňuje, že vzhledem k objemu jejich zakázek funguje při ZZS tým, který by se určitě nerušil – 
a jistě existují komodity, které by pro ZZS zajímavé nebyly. Podle M. Ježka byly uváděné výhrady právě tohoto typu. 
Ředitel Ježek dále doplňuje, že by se neodvážil říci, že se všechny veřejné zakázky se budou řešit jednotně, domnívá 
se však, že další navrhované činnosti – dotační příležitosti, společný nábor zaměstnanců – by mohly být zajímavé i 
pro velké členy konsorcia. Zdůrazňuje ale, že vše bude probíhat na bázi dobrovolnosti.  
Radní M. Johnová doplňuje, že počítá s tím, že se do nákupů se zapojí i poskytovatelé sociálních služeb – po sérii 
nálezů z auditů hospodaření dospěla k tomu, že je například třeba řešit centrální nákupy vozidel. 
M. Růžička shrnuje, že schválením předloženého materiálu Zastupitelstvem se otevře finální fáze přípravy a navrhuje 
projekt ke schválení ve znění Radou schváleného tisku. 
V 15:59 je přistoupeno k hlasování o usnesení: 

Výbor pro zdravotnictví 

I .   d o p or u č u j e  
materiál ve znění tisku R-40584 (Z-9481) Zastupitelstvu hl. m. Prahy ke schválení. 

nepřijato, pro: 5, proti: 0, zdržel se: 3, mimo místnost: 1 

6. R-40892 – Vyhodnocení lékařské pohotovostní služby zajišťované a financované hl. m. Prahou za rok 2020 

Slovo dostává radní M. Johnová, ta o představení materiálu žádá ředitele odboru M. Ježka. Ředitel Ježek konstatuje, 
že se jedná o standardní tisk, který je předkládán každoročně. 
Lékařská pohotovostní služba (LPS) byla v roce 2020 poskytnuta téměř 94.000 osob, toto číslo zahrnuje všechny čtyři 
oblasti, jichž se lékařská pohotovostní služba týká – tedy LPS pro dospělé, LPS pro děti, zubní pohotovost 
a pohotovostní lékárnu. Praha tyto služby celkově dotovala částkou 42,5 miliónů Kč. Pokud jde o skladbu pacientů – 
59 % tvořili Pražané, 24 % obyvatelé Středočeského kraje, 11 % obyvatelé ostatních krajů a 6 % cizinci.  
Předseda výboru otevírá rozpravu a sám uvádí, že vítá zpřehlednění vykazovacího systému ze strany nemocnic, 
a žádá ředitele Ježka o bližší doplnění. 
M. Ježek upřesňuje, že vykazovací povinnost se týká všech osmi poskytovatelů Lékařské pohotovostní služby včetně 
Městské polikliniky Praha, kde aktuálně funguje už jen zubní pohotovost. Tato povinnost existovala i v minulosti, 
u některých nemocnic byl ale problém v tom, že obdržené finanční prostředky používaly na vlastní rozvoj, nikoli na 
rozvoj LPS. 
Do rozpravy se nikdo nehlásí, předseda výboru proto v 16:08 nechává hlasovat o usnesení v tomto znění: 

Usnesení č. U-VZ-0043 

Výbor pro zdravotnictví 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  
informaci ve znění tisku R-40892 vyhodnocení lékařské pohotovostní služby zajišťované a financované hlavním 

městem Prahou za rok 2020 

přijato, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

7. Zpráva krajského koordinátora očkování 

Zprávu formou sdílené prezentace přednáší Mgr. M. Ježek ve své roli krajského koordinátora pro očkování. 
Uvádí, že počet Pražanů, kteří obdrželi první dávku očkování, aktuálně činí 571.000, což představuje více než 43 % 
obyvatel Prahy, druhou dávkou už bylo naočkováno 251.000 lidí, tedy cca 19 % pražského obyvatelstva. 
Dále prezentace obsahuje informace o aktuálním stavu a předpokládaném vývoji dodávek jednotlivých druhů vakcín, 
struktuře podaných dávek dle věkových skupin očkovaných i o počtu a druhů dávek podaných praktickými lékaři 
v Praze. V této souvislosti M. Ježek připomíná skutečnost, že rozvoz vakcín praktickým lékařům, zajišťovaný hlavním 
městem, byl ukončen, a dodávky si nyní praktičtí lékaři zajišťují ve spolupráci s vlastním koordinátorem sami 
prostřednictvím rezervačních systémů. 
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Samostatná část prezentace se týkala výkonu jednotlivých očkovacích míst, a zejména činnosti Metropolitního 
očkovacího centra v Kongresovém centru – to zahájilo provoz 6. dubna, od 29. 5. jej pak rozšířilo i na víkendové dny. 
Denní kapacita centra je 2.200 osob, centrum je však připraveno i na mezní kapacitu 2.400 osob. Je rovněž 
připraveno očkovat i děti nad 12 let, a to v počtu 500 denně. S ukončením provozu centra se počítá ke dni 22. září 
2021. 
Prezentace je ukončena v 16:21, předseda výboru zahajuje rozpravu – lékařů mezi členy výboru se ptá, v čem podle 
jejich názoru spočívá nespokojenost praktických lékařů, o níž se tak často hovoří v médiích. Zajímá jej také, jaká je 
v tomto směru situace v Praze. 
Podle člena výboru MUDr. Hoška jde o frustraci z dřívější doby, kdy byly praktickým lékařům vakcíny slibovány, a pak 
nedodávány. Kromě toho se blíží prázdniny a termíny dovolených kolidují s podáváním druhých dávek. Obecně lze 
ale podle M. Hoška říci, že nespokojenost praktických lékařů je z velké části zapříčiněna zkušeností z minulosti. 
Mgr. Ježek k tomu podotýká, že situace byla jiná v únoru a březnu, jiná je nyní; poslední měsíc už si praktičtí lékaři 
organizují dodávky vakcín sami se svými koordinátory a přes objednávkový formulář. Tak, jak byli předtím 
nespokojeni s postupem hlavního města, jsou nyní podle M. Ježka nespokojeni s tímto systémem – vadí jim, že 
systém nezohledňuje počty registrovaných pacientů atp. M. Ježek dále uvádí, že dalším problémem je to, že pacienti 
praktických lékařů často odmítají některé vakcíny a upínají se k Moderně a Pfizeru – ze strany lékařů pak vzniká tlak, 
aby se tyto vakcíny uvolnily i pro jejich ordinace. K tomu ale podle M. Ježka není důvod, neboť tyto pacienty je 
možno posílat do očkovacích center. M. Ježek nicméně souhlasí s tím, že rozladěnost praktických lékařů pramení 
hlavně ze situace, jaká byla na počátku.  
Do diskuse znovu vstupuje MUDr. Hošek – s dotazem na to, jaké jsou možnosti očkovat lidi bez domova. Ví, že 
existují problémy s pojišťovnou, ví také, že v této věci funguje na magistrátě pracovní skupina. Rád by ale věděl, jak 
mají postupovat městské části, chtějí-li naočkovat "své" bezdomovce; ideální by pro tento účel byla jednorázová 
vakcína Jannssen. 
Předseda výboru M. Růžička se přidává s otázkou, zda a jak se daří zajistit jednorázovou vakcínu, jak o tom byla řeč 
už na květnovém jednání výboru.  
M. Ježek uvádí, že největším problémem jsou z hlediska pojišťoven bezdomovci-cizinci. Radní M. Johnová pak 
problém rozděluje do dvou částí: 
Městská poliklinika Praha zajistí prostřednictvím svých týmů očkování v pobytových službách a zařízeních, kde se lidé 
bez přístřeší vyskytují, například kvůli karanténě. 
Kromě toho ale chtěli zajistit zmíněnou jednorázovou vakcínu Janssen pro lidi, kteří opravdu žijí na ulicích a nedají se 
pro druhou dávku dohledat. Jak očkovací koordinátorka pro pro praktické lékaře MUDr. Škrhová, tak národní 
koordinátorka Baťhová uvedly, že neexistuje způsob, jak by Praha mohla jednodávkové vakcíny získat, a situací se 
dále nezabývaly. 
Naštěstí ředitel ZZS MUDr. Kolouch zprostředkoval kontakt se dvěma praktickými lékaři, kteří jsou ochotni 
poskytnout 140 dávek této vakcíny. 
Vznikla skupina, v níž je zapojena Armáda spásy, Drop-In, MZS – přes národní koordinátorku chtějí zjistit, zda získané 
vakcíny mohou aplikovat navzdory doporučením ministerstva zdravotnictví; doporučení se týkají věkové skupiny 
očkovaných a konkrétně vakcína Janssen je ministerstvem doporučována pro osoby nad 60 let. 
MUDr. Kolouch doplňuje, že zmínění dva lékaři mají na ZZS sdílený úvazek a jsou vždy připraveni spíše hledat řešení, 
než nějakou možnost apriori odmítnout. Ředitel Kolouch přístup těchto lékařů také vítá, protože ZZS rovněž 
obsluhuje skupinu lidí bez domova; další lékaře, kteří by měli jednorázovou vakcínu nasmlouvanou, ale nesehnal. 
MUDr. Hošek uvádí, že na jejich městské části mají lékaře, kteří by rádi pomohli, ale nejsou si jisti postupem – může 
v tomto směru Praha městským částem nějak pomoci? 
Radní M. Johnová odpovídá, že současnou iniciativu hlavního města vnímá jako pilotní projekt, jako prošlapávání 
cesty, která je kvůli postoji ministerstva zdravotnictví neviditelná. Ona osobně o tomto problému mluví dlouho 
a opakovaně – ze strany ministerstva dosud nebyl o řešení zájem; teď byl ale vznesen konkrétní požadavek, uvidí se, 
jaká bude odezva. 
Pokud někdo zná ochotné a nebojácné lékaře, mohou se podle M. Johnové ještě zapojit i do pilotního projektu. 
M. Hošek upřesňuje, že mu spíše jde o potvrzení takových postupů, které by nebyly experimentem a mohly lékařům 
posloužit jako návod. 
Předseda výboru děkuje za hledání pozitivních cest, ukončuje rozpravu a v 16:38 zahajuje hlasování o usnesení: 

Usnesení č. U-VZ-0044 

Výbor pro zdravotnictví 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  
přednesenou zprávu krajského koordinátora očkování Mgr. M. Ježka 

přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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8. Souhrnná informace o tiscích předkládaných Radě a Zastupitelstvu HMP 

K předložené souhrnné informaci o tiscích neměl nikdo z přítomných dotazy ani připomínky, předseda výboru dává 
v 16:39 hlasovat o usnesení v tomto znění: 

Usnesení č. U-VZ-0045 

Výbor pro zdravotnictví 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  
předloženou informaci o materiálech projednávaných Radou a Zastupitelstvem HMP 

přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

9. Různé 

V rámci tohoto bodu nebylo k projednání navrženo žádné téma ani přijato žádné usnesení. 
 
 
 

Předseda výboru M. Růžička konstatuje, že program výboru byl vyčerpán  
a jednání v 16:39 ukončuje. 

 

 
 

Ing. Miloš Růžička 
předseda Výboru pro zdravotnictví ZHMP 
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